
250*200mm  竖向3折，横向4折，折后尺寸83*50mm

产品功能及外观

·内置大容量锂电池，保证超长续航时间经久耐用
·大屏幕VA彩屏，高亮白色背光，视觉效果更直观
·超大音量，内置大喇叭，节拍器音色清晰易分辨
·节拍器拥有中英文语音，三种节拍器音色可选
·既是节拍器又可作为蓝牙音箱，音乐播放动态显示，让练习不再枯燥

主要功能特色
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●太阳直射的地方。
在以下地方使用校音器可能会导致功能失常。

电源

清洁

防止异物进入产品内

●灰尘过多的地方。

为了避免破坏机器，请不要太过力按按钮或其它操作部件。

保留说明书
阅读完此说明书后，请保留以备后用。

小心操作

●高温或过度潮湿的地方。

●剧烈震动的地方。
●与磁场接近的地方。

不要把装有液体的器皿放置在产品旁边。如果液体浸入本产品，可能会引起死机、
火灾或电击。非常小心不要让金属物品进入产品内。

本产品配有锂离子电池，即使长时间不使用本产品，也应每隔三个月充电一次，防止
内部锂电子电池性能下降。为了充分利用锂池的性能，请在-10至60度的环境温度内
使用。

如果产品表面变脏了,请用干净的干布擦拭。不要使用液体清洁剂，譬如：苯，稀释
剂，或者其他含有易燃化学成分的清洁剂。

避免放置的地方

注意事项

感谢您购买阿诺
在正确使用产品前，请认真阅读使用说明书。

玛充电人声节拍器、蓝牙音箱二合一。 Thanks for purchasing Aroma Rechargeable Vocal Metronome and Bluetooth 
Amp. Please read the user guide before using the device.

广东省惠州市惠阳区淡水街道古屋村阿诺玛工业园A栋
执行标准：Q/AROMA 002

节拍器功能
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A.喇叭           
B.LED指示灯      
C.显示屏
D.音量轮       
E.耳机插孔          
F.USB Type-C充电接口

1.长按“   ”键开/关机
2.速度加     
3.速度减      
4.蓝牙开关
5.节拍选择                     
6.人声按钮                     
7.节奏选择
8.开始/停止节拍器

蓝牙音箱功能

开始/停止节拍器

1. 长按“    ”键开/ 关机。
2. 短按START键启动/停止节拍器。屏幕指示将会按照指定的速度和节拍显示，
    LED指示灯也会按照设定的速度和节拍闪动。
3. 短按BEAT键设置节拍。
4. 按“   ”“    ”键调节节拍器速度，速度改变范围30-260拍/分。
5. 短按“   ”设置节奏，长按“    ”键切换节拍器音色，共有3种音色可选。
6. 短按VOICE键开启/关闭人声语音， 长按VOICE键切换英文/中文。
7. 长按“   ”键打开/关闭蓝牙。
温馨提示：本产品所有设置在关机后自动保存，下次开机将显示上次关机时的
状态。

AM-718

AM-718

AM-718

AM-718

速度

开机/关机

拍子

节拍器模式

速度减速度加

电池状态

人声语音

节奏

拍子指示

选择拍子

短按开启/关闭人声语音
长按切换中英文

长按开启/关闭蓝牙
短按播放/暂停音乐

短按切换节奏
长按选择节拍音色

第一步：长按“  ”键打开蓝牙，此时产品将发出“咚咚提示音，屏幕上方显示
            “  ”图标；
第二步：手机端开启蓝牙功能，搜寻蓝牙设备。本产品设备名称为“AM-718"，
             点击连接，当蓝牙连接成功时，屏幕左上方将显示“    ”图标，并有
           “滴”声提示；
第三步：播放音乐，屏幕会根据音乐动态显示，使用音量滚轮可调节播放音量，
             短按“   ”键可播放或暂停当前音乐，长按关闭蓝牙。

耳机连接

充电及电量指示

产品规格

速度范围：30拍/分—260拍/分
节拍：0,1,2,3,4,5,6,7,8,9
节奏：
人声语音：中文，英文
节拍器音色：3种
蓝牙版本：5.0
连接距离：10米
扬声器尺寸：1.4英寸
喇叭阻抗：4Ω
功率：5W
电源：3.7V/1300mA可充聚合物锂电池
充电时间：约2H
续航时间：约8H
（测试场景： 节拍器模式，最大音量，速度=120，节拍=4， 节奏=    ）
产品尺寸：66×59×119mm
重量：160g

如果您想连接耳机，请把耳机连接本机器侧面的耳机插孔。耳机为双声道插孔，
可以通过旋转音量轮调节音量大小。
注：接入耳机后，喇叭不发声。

如需充电，请使用本产品配备的USB充电线连接Type-C USB充电口和适配器
（或充电宝、电脑USB端口）进行充电。

电量指示：

100%电量

70%电量

30%电量

交替显示表示充电进行中

5%电量
（低电量，电池框闪烁，5秒钟后自动关机）

蓝牙已连接

蓝牙已开启

音乐播放动态显示

·Built-in Lithium battery with high capacity ensures long battery life.
·Large color screen, better visual effect.
·Loud volume, built-in speaker, high-qualiy sound.
·Chinese and English vocal counting-beat function, three selectable 
    metronome sounds.
·Metronome and Bluetooth amp, music dynamic is displayed.

A

D

E

F

B

C

①

⑧

③②

④

⑤

⑥ ⑦

A.Speaker           
B.LED indicator 
C.Screen
D.Volume wheel       
E.Headphone jack          
F.USB Type-C jack

1.Press and hold“   ”to power on 
   and power off
2.Speed up    
3.Speed down      
4.Bluetooth
5.Metronome                
6.Set voice beat                   
7.Rhythm
8.Start/ Stop metronome

BLUETOOTH AMPLIFIER FUNCTION

Start/ Stop metronome

1. Press and hold“     ”button to turn on/off.
2. Pressing START button to start or stop the metronome. The screen will also 
    indicate the beat and tempo that have been set, according to metronome 
    setting the LED indicator will flash.
3. Press BEAT button to set accordingly.
4. Press “     ”“     ”to adjust the tempo, which is between 30-260 beats/min.
5. Press“    ”to set rhythm, press and hold“    ”to select three kind of 
     metronome sound.
6. Press VOICE button to On/Off voice beat, press and hold VOICE to switch
    between English/ Chinese.
7. Press and hold“   ”to On/Off bluetooth.
Note: Every setting will be saved automatically when the device is power-off, 
            and the screen status will be the same when it is power-on again.

Tempo

ON/ OFF

Beat

Metronome mode

Tempo downTempo up

Battery status

Voice beat

Rhythm

Beat Process

Select the beat

Press to turn On/Off
human voice, Press and 

hold to shift between 
Chinese and English voice 

Press and hold to 
On/ Off buletooth

Press to turn 
start/ pause music 

Press to switch rhythm
Press and hold to choose 
sound

Step 1: Press and hold“   ”to activate Bluetooth, the device will emit a 
             prompt tone.
Step 2: Turn on Bluetooth from your mobile phone, search the device "AM-718" 
              and connect. The device will beep when Bluetooth is connected, and 
              there will also be a“     ”icon at the upper left.
Step 3: The screen will show dynamic when music is played. You can adjust 
              the volume by rolling the control wheel. Press“   ”to play or pause 
              music, press and hold“   ”to turn off Bluetooth.

HEADPHONE CONNECTION

If you want to use headphone, please connect your headphone with the 
headphone output at the side. Volume can be adjusted by rolling the control 
wheel. 
Note: Speaker will not make sound when headphone is connected.

To charge, please use the Type-C USB charging cable provided with this 
product to connect the USB adapter(or power bank, computer USB port) to 
charge.

Indicator:

Power 100%

Power 70%

Power 30%

Flashes when charging, Stops
fashing when it is fully charged.

Power 5%
（The frame start flashing and the device will power off in 5 seconds）

Bluetooth connected

Bluetooth activated

Music dynamic

Tempo range: 30bpm-260bpm
Beat: 0, 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9
Rhythm: 
Voice beat: Chinese, English
Metronome Sounds：3 
Bluetooth version: 5.0
Range of bluetooth connection：10m
Speaker Size：1.4 inch
Speaker Impedance：4Ω
The speaker power：5W
Power: 3.7V/1300mA Li battery
Charging Time: ＜2H
Working Time: ≥8H 
(Test condition: Metronome mode, Volume Max, Tempo 120, Beat 4 , rhythm    )
Dimension: 66×59×119mm
Weight: 160g

FCC Statement

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the 
equipment.
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. 
These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment 
generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause 
harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If 
this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and 
on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help
This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions (1)this device may not cause harmful 
interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.
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版本

A0 初版发行

A1 更新FCC说明，删除UKCA标识

变更记录

https://manuals.plus/m/4c248e3b0126410b5ec98489f6fc4bc4e0a40ce1386b4b0501935a1af5113989

